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 בובות תמנונים לפגים תוצרת עין המפרץ
חברי קיבוץ נענו ליוזמה של ועדת תרבות, וסרגו בובות תמנון כתרומה  

לתינוקות המאושפזים בפגיות ברחבי הארץ. הפרויקט מתקיים 
 .בהובלתן של לוטם גפן ודנה רווה

 תמנונים שסרגה דלית עמיתבתמונה: 
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  מאמרכת

  
שנוטלת חיים צעירים, מבוגרים תופעה  –תקופת הקורונה, מעבר למגפה הממש מפלצתית ב 

ה ילקבוצת רוכבי אופני השטח קרקע פוריהיתה  –וקשישים ומשאירה צלקות למי שהחלים ממנה 
, תוך רכיבה בשדות המאווררים, ובאבן אחת לקלוע בכמה מטרות. קודם כל כושר לפעילות גופנית

 בין ענפי הספורט מדורגת במקום השני הפעילויות החשובות, שלדעת מומחיםהיא מהרכיבה  –גופני 
נטרנט ולהיווכח שאכן זה כך. בימי הקורונה ולכושר לגוף. כדאי לכם לדפדף באי המנטלית בתרומתה 

יוצרים  –נו, והכי חשוב יבנוסף, יוצאים לאוויר הנקי, לומדים להכיר את הדרכים והשבילים במחוזות
, אינה עמרם ש.קבוצה מאוד מלוכדת, שנפגשת גם בין הרכיבות. הקבוצה הזו, שהמנטור שלה הוא 

הוא   נעולה, ותשמח לקבל לחיקה רוכבות ורוכבים נוספים לאותן מטרות הנ"ל. יתרון נוסף למבוגרים
ק"מ. הרכיבה  35ותוך זמן קצר אפשר להגיע לרכיבה ממוצעת למרחק  קלה יותר מהליכהזו פעילות ש

", כך שמי שיהיה איתנו מובטח לו או ניתן לנוח, ואז יש זמן ל"רכילות –לא רצופה ויש לכך יתרונות 
, הארץהחבורה הזו גם נודדת בארץ, ומבקרת בשכיות חמדה של  לה שלא יעלו אותם על המוקד.

 בשבילים המסומנים ומסודרים לרכיבת אופנים. זה וכל  הנופים  ,הנחלים, היערות
יש גם סוג רכיבה קשה יותר שנקרא "סינגלים", וזוהי רכיבה בשבילים מאוד צרים, בדרך כלל  

. בשבילים כאלה אפשר להגיע לרכיבה בגובה מצטבר של מאות מטרים של עליות וירידות. אלה ביערות
יצר אחד כזה ביער אחיהוד, אבל זה סיפור  לבנה צרפתישבילים שנבנים בתמיכה מלאה של קק"ל, ו

 , לזה כקבוצה לא הגענו ועוד חזון למועד. אחר
סקירה קצרה על הרפת והמטעים, ותתבשמו מהתוצאות הטובות שהם מביאים קבלו  –ובעלון  

 לעין המפרץ. מחכים לעוד סקירות כאלה, כנראה בעלון הבא.
שינויים במעבר לקיבוץ מופרט גורמים להרבה כאבי ראש, שאני מודה שהינם קשים לעיכול. הלחץ  

, מביאים עוד פרטים שאול גלאוןשל רמ"י והצרכים הקיבוציים מטלטלים אותנו, והצוותים, בראשות 
עו"ד ענבל יא לנו ידיעה בנוגע לחיסול חלופת האגודה..? נכתב ע"י מבאמציה לתהליכים שנכפים עלינו. 

 , שמלווה ומייצגת קיבוצים מזה שני עשורים, ומטפלת ביישום החלטות שיוך בקיבוצים.זוסמן
טבלאות  דן מירסשאיננה נגמרת, מביא  תוואי התהלוכהלעניין הפנסיה, שנמשך כמו שיירת  

ומי הפנסיה למקום שבו היא צריכה להיות. את תשל עלותהונימוקים כדי לממש את ההחלטה ל
והיא מגיעה לוותיקי הקיבוץ, שתרמו את כל ""העלאת הפנסיה אינה סתם גחמה", כפי שכותב דן, 

עורו " –גות מזרחיות ליתה סיסמה למפי. אז כמו שבזמנו ה"הכנסתם לקיבוץ במשך כל שנות עבודתם
 ."יעו למטרההמוסדות ותגעורו " –להעתיק ולהגיד אפשר  – הספרדים"

 יאללה, מספיק עם התיאוריות וקדימה למעשים. 
 מוכה

  )לפי סדר העמודים( -מה קורה
 צוות מעורבות חברתית לקהילה 12 דיווח מנאמני החניות ונר זיכרון 3

 תרומה מעין המפרץ למחלקות קורונה 12 הסבר על עמדת הרשות למקרקעי ישראל 4

 מבזק איכות הסביבה 13 חיסול חלופת האגודה? 5

 כך הפכתי לאמא 14-15 דמוגרפיה של הקיבוץ 6-7

 נהיגת חורף 16-17 הנחיות למניעת דגירת יתושים 7

 שאילתא ומשרד הדואר בקורונה 18 דף מידע מרפת נעמן 8

 מודעותהמלצת צפיה ו 19-20 ד"ש מהמטע לאחר סוכות 9

 דףתרבות 21-22 סיכום תפקיד מנהלת אגף החינוך 10-11

 
 עורך: מוכה מלר, חברת מערכת: דפי עציוני

 פנימי, אין להעתיק או לפרסם ללא אישור מוסדות הקיבוץ.

 alon@ein.co.ilכתובתנו בדואר האלקטרוני: 
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 דיווח מצוות נאמני החניה
 

לאחר תקופה לא ארוכה בה לקחנו על עצמנו להמשיך את פעילותה הברוכה של קבוצת  
 "התרגלתי", אפשר לומר בסיפוק רב כי התוצאות בשטח ניכרות.

 הרוב המוחלט של חברי הקיבוץ נענה בהבנה להחלטות הקיבוץ ומחנה כהלכה. .א
מתעקש שלא לכבד את רצון הקהילה )כפי שבא מספר מזערי של חברים/תושבים עדיין  .ב

לידי ביטוי במספר הצבעות בקלפי ובעצומה עליה חתמו מאות(. אנו מתמודדים ונמשיך 
 להתמודד ברגישות אך בנחישות רבה.

מתוך מחויבות להחלטות הקיבוץ ומתוך דאגה לבטיחות הולכי הרגל, רוכבי האופניים  .ג
נמשיך לפעול בהתמדה ככל  -אות וחיי ילדינו ובעיקר כדי לשמור על ברי -והקלנועיות 

 שיידרש.
כל מי שמעוניין להצטרף לצוות, להציג רעיונות חדשים, לשאול, להציע, להזדהות,  .ד

מוזמן לפנות לאחד מחברי הצוות. מתחייבים לשיתוף פעולה  -ואפילו... להעביר ביקורת 
 שר, גיל עומר.ניצן שחף, עדיה קלין, יהודה פלור, יוסי בן אבשקיפות מלאה: 

 
אנחנו מודים מאד לצוות "התרגלתי", ובמיוחד   

על תרומתם הייחודית  לעירד הלר ורקפת מורד
 להתנעת התהליך, ולכל החברים שתומכים.

 
 
 

  

 נר זכרון  - נובמבר
 

 29.11.1957נפטרה    תאני פלה
 

 21.11.1970נספתה   ילון אשציה
 

 13.11.1978נפטרה    רשף חיה
 

 1.11.1983נפטר   ויטיס יהושע
 

 11.11.1987נפטרה    רון אסתר
 

 29.11.1987נפטרה   גלילי מרים
 

 27.11.1989נפטר    אדטו יונה
 )אבא של שמואל אטד(

 
 1.11.1992נפטרה   בלזבלג רבקה

 

 4.11.1992נפטרה   עציוני אודה
 

 23.11.1992נפטרה   אייזיק קלרה
 )אמא של מרטה ואליסיה(

 18.11.1995נפטרה   נשקס פועה 
 

 15.11.1999נפטר  לאופגרבן אשר
 

 24.11.2005נפטר    שלו דב
 

 26.11.2005נפטר   עמית ישראל

 
 30.11.2005נפטרה    צימט הנה

 
 19.11.2007נפטר    צור לוי

 
 24.11.2007נפטרה   זיו אהובה-בר

 
 25.11.2007נפטר   קרויצר יאיר

 
 26.11.2007נפטרה    עמית יפה

 
 12.11.2008נפטר  ברטשניידר פרץ

 
 30.11.2009נפטר  רוזנפלד אברהם

 
 5.11.2011נפטרה    שלו פולה

 

 יהי זכרם ברוך

 בית עין המפרץ
 משתתף בצערה של

 מית שלףולש
 במות עליה אמה

 אסתר חמו
 שלא תדעו עוד צער
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 שאול גלאוןהסבר על עמדת הרשות למקרקעי ישראל/ 
 

 לחברים שלום! 
בתקשורת המלצות הצוות המיוחד שהוקם על מנת לגבש הצעה חדשה  מולאחרונה התפרס 

 של רשות מקרקעי ישראל בנושא חלופת האגודה.
וכן  ,בעקבות מפגש זום שעסק בנושא חשוב לי ליידע את החברים במה הדברים אמורים 

 מה השפעתם עלינו.
בתוקף, )יחד  ןאינעדיין בשלב זה מדובר בהמלצות שטרם קיבלו אישור מועצת הרשות ו -

גורמי הרשות לעיתים רבות מחילים את ההמלצות  ,עם זאת מהיכרות המשתתפים בדיון
 גם אם טרם התקבלו(.

עי התנועה מתארגנת למאבק מול ההמלצות הנ"ל, לקראת הדיון במועצת רשות מקרק -
 ישראל.

 
 מהות ההמלצות: 
 .בנושא הכלכלי, הרעת תחשיב ההנחות 
  הגבלת כמות המגרשים שניתן לבצע עבורם היוון )רכישה(. –בנושא התפעולי 

  
על איזה קיבוצים יחולו ההמלצות )ההחלטות( החדשות. וגם המלצה זו  – הוראת מעבר 

 אינה סופית.
  יהיו  15.11.2017עד  ישראל מקרקעיקיבוצים שהגישו את כל החומר הנדרש לרשות

לאלה שהגישו אחרי  .25%רשאים לכמות מגרשים על פי כמות החברים בקיבוץ בתוספת 
ונכון היום  ,המונח "חברים" לא נהיר דיו ,. נכון10%תאריך זה תוספת המגרשים 

 להשאירו כך.
  לרשות.השינוי בגובה ההנחות יופעל על קיבוצים שטרם השלימו את הגשת החומר 

  
וזאת על מנת להספיק  ,היועצים דוחפים את הקיבוצים למהר ולהגיש את מסמכי הרישום 

 ולהנות מהתנאים הקודמים )לפני אישור ההמלצות(.
היועצים מעריכים שקיבוצים מופרטים שלא יבצעו שיוך, יימנע מהם בעתיד לבנות בתים  

 חדשים )לקבל היתרי בניה(.
 

 איפה אנחנו עומדים: 
 כך שמבחינת כמות המגרשים  ,15.11.2017המפרץ השלים את הגשת המסמכים לפני  עין

 שנוכל להוון )לרכוש( לא צפויה להיות בעיה.
  כמו כן אנחנו אמורים להיות מתומחרים בתעריפים הישנים, כולל ההנחות שבתוקף לפני

 ההמלצות.
  מקנה לנו הנחה על דבר חדש שלמדנו לאחרונה הוא שאזור עדיפות ב' שבו אנחנו מצויים

ומעבר  ₪אלף  450שונה משיוך ישיר שבו ההנחה עד גובה שומה של בכל גובה השומה, 
 .₪מיליון  20 -הטבה ששווה כזו לכך אין הנחת אזור עדיפות. 

 
כפי שכבר נאמר, מה שלא נעשה היום נשלם עליו הרבה  לסיכום: 

 יותר ביוקר בעתיד.
 

הצעת ההחלטה בנושא צוות השיוך מסיים בימים אלה את   
"עקרונות המודל הכלכלי של יישום השיוך" זאת לאחר מפגשים רבים 

 עם חברי הקיבוץ.
 ההצעות תובאנה לקיבוץ לאישור.  
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(: ש"אגו, ישראל מקרקעי, קיבוצים) 39/20 משרד חוזר
 ?האגודה חלופת חיסול

, מי שלוותה את הקיבוץ הראשון שיישם את חלופת האגודה על דו"ח עו"ד ענבל זוסמןמאת 
 הועדה שהוגש אתמול למועצת מקרקעי ישראל ומאיים לבטל, מעשית, את החלופה.

 שבתאי, שפירא. שלח לעלון: אמציהמתוך הניוזלטר של משרד עורכי הדין חגי 
 

 לבחון שמונתה הועדה ח"דו הוצג 2.11.20-ב שהתקיימה ישראל מקרקעי מועצת בישיבת 
 – המגורים בחלקת למגורים הזכויות עיגון הסדר בדבר ישראל מקרקעי מועצת החלטת את

 ".האגודה חלופת"כ יותר הידועה, האגודה ידי על למגורים הזכויות רכישת
 חלופת של ותנהיתרו את לחלוטין כמעט מעקרות שהמלצותיו ילמד ח"בדו שיעיין מי 

 יתניינהק החלופה במסגרת דרשנה לתשלום מלא כמעט באופן התשלום את משוות ,האגודה
 לחלקת מחוץ הקרקע מערך 91%-ו המגורים חלקת בתוך הקרקע מערך 33%) דירות שיוך של

 10-5 ועוד המאוכלסים המגרשים של רכישה ומאפשרת(, יחולו איזור חותנוה, המגורים
 לאומית עדיפות באזורי בתלות) ההחלטה הגשת במועד הזכאים האב בתי מכלל בלבד אחוזים

 .וספותנ ותנקט חותנה ונתניי (.מיוחדות סיבותנוב
 ליישום מלאה בקשה שהגישו קיבוצים כי, הנהי הועדה המלצת, מעבר הוראות ושאנב 

 ותנתונה הזכויות ממלוא ונייה לא, להמלצות בהתאם ההחלטה תיקון ינלפ האגודה חלופת
 במקום, הזכאים האב בתי מכלל אחוזים 25 עוד לרכוש יוכלו אלא, להיום כוןנ בהחלטה להם
 .אחוזים 10-5
 עסקה לבצע הקיבוץ יוכל בהם המועדים לגבי פירוט וניש ההמלצות במסגרת, כן כמו 

 .וספיםנ למגרשים בקשר
 הקיבוצית ועהנהת שקיימה האגודה חלופת ייןנבע הזום במפגש לרבות בעבר ונשציי כפי 

 להרע או האגודה חלופת את לבטל הנכוו הניש(, זוסמן בלנע ד"ועו שבתאי חגי ד"עו הרצו בה)
 שמעורה מי לכל הפתעה משום ח"בדו אין כן ועל, למעשה שתבוטל באופן מאד איהנת את
 חלופת מימוש כי לזכור גם יש. מראש הנסומ שהמטרה שיומרו יש. האגודה חלופת ייןנבע

 גילוי) הקיבוץ ידי על שהוגשה ץ"לבג עתירה לאחר רק עשהנ. רעים בקיבוץ, הראשון האגודה
 (.והעתירה החלופה ביישום טיפל ונמשרד: אותנ

 תתקבל שכאשר יחנלה מקום יש, פורסמה שטרם, בלבד בהמלצה כעת שמדובר מכיוון 
 .להמלצה זהה בהכרח תהיה לא היא, החלטה

 בחיוב שוקל או ייןנמעו אשר קיבוץ לכל בעבר ונשהמלצ על חוזרים ונא, האמור לאור 
 על, האגודה לחלופת להצטרפות מלאה בקשה להגשת במרץ לפעול: האגודה חלופת את ליישם

 להגשת דרשיםנה המסמכים כי, בהירנו וסיףנ. בפועל מרעה החלטה שתתקבל ינלפ להגיש תנמ
 בקשה להגשת דרשיםנה למסמכים רבה במידה חופפים האגודה לחלופת להצטרפות בקשה

 ".לשוא זמן בזבוז" משום כאן שאין כך, יהנהש השיוך לחלופת להצטרפות
 הועדה ידי על המומלצות המעבר שהוראות ככל כי סבורים ונא, יתנראשו הנבחי לאחר 

 ידרוש הדבר, זאת עם יחד. המשפט בבית אותן לתקוף מקום יהיה, מועצה בהחלטת יאומצו
 בהתאם, בפועל ייןנבע ישראל מקרקעי מועצת של החלטה שתאושר לאחר קרטיתנקו הנבחי

 .קיבוץ כל של קרטיותנהקו סיבותיונול ההחלטה לתוכן
 
 .שהוא סוג מכל משפטי ייעוץ מהווה ונשאי כללי מידע אלא משפטית דעת חוות בגדר ונאי בחוזר האמור*
 

 וטיפלה, בקיבוצים שיוך החלטות ביישום מטפלת, עשורים ינכש מזה קיבוצים מייצגת זוסמן בלנע ד"עו

 בעתירה הקיבוץ את ייצג המשרד(. רעים קיבוץ) י"רמ מול שהושלמה הנהראשו האגודה חלופת בעסקת

 .החלופה מיישום י"רמ עותנלהמ וגענב ץ"לבג
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וכיצד היא מתקשרת  ,2029 -ל 2020-הדמוגרפיה של הקיבוץ מ
 דן מ. /להעלאת הפנסיה לגמלאי הקיבוץ

 
ות ועל ,בשנים הבאות הקיבוץהטבלאות הבאות מציגות את המצב הדמוגרפי של וותיקי  

 הפנסיה בקיבוץ הנובעת מנתוניה:
 

 ועלות הפנסיה 2020עד  1951-שינויים במספר הגמלאים בעין המפרץ מ
 ס"ה 2029 2028 2027 2026 2025 2024 2023 2022 2021 2020 מס. גמלאים

 203 1 1 1 2 4 5 4 4 4 177 ס"ה

     
 
 
 
 
 
 
 

מהם בודדו החברים שנולדו  ,הנתונים נלקחו ממצבה עדכנית של אוכלוסיית הקיבוץ .1
 .ועד היום 1951משנת 

בכל שנה שלאחריה עד  לאחר מכןו ,2020-הטבלה מציגה את מספר הגמלאים שהיו ב .2
ם בכל שנה ושנה או שיעורה לקחת בחשבון את שיעור התמותה של חברי מבלי ,2029

 .המצטבר
)כל אחד לפי  שגריעת מספר החברים שילכו לעולמםמתוך הנתונים ניתן לראות  .3

 .במשך השנים המספר הכולל של גמלאיםאת יקטין הערכתו( 
ולמקרה שיוחלט  ,₪ 938,100א יה ₪ 5,300לפי לקיבוץ של הפנסיה העלות הכוללת  .4

 תהיהבלבד  2021-במכאן שהתוספת השנתית  .₪ 1,062,000 - ₪ 6,000-ללהעלותה 
 בלבד. ₪ 123,900

 שיעור התמותה הבלתי נמנע, של וותיקי הקיבוץהגבוה על ממוצע הגילים  הסתמךב .5
אל  תרד עלות הפנסיהובמקביל גם  ,הזכאים לגמלהמספר יקטין את בשנים הבאות 

 .2020-מתחת לשיעורה ב
 

  :הדגשים
  ,עלות הלוואותתוספת המבוקשת צריכה לעמוד כנגד ההצעה ללדעת ההנהלות 

וויתורים בנוסף ל ,בהרבה הגבוה שעלותן ,להשלמת שיוך הדירות מציעות ותההנהלש
 .דרש במשך השניםינלהם 

  להעלות את  סירובם העיקשל כביסוסההנהלות היו צריכות להציג את הנתונים
 . ולא עשו זאת ₪ 6,000-הפנסיה ל

  העלאת הפנסיה שהוגשה, על פי תקנות האסיפה, איננה סתם גחמה. היא מבוססת על
שתרמו והיא מגיעה לוותיקי הקיבוץ  ,כמקובל במדינה ,אחוז מהשכר הממוצע במשק

 לקיבוץ במשך כל שנות עבודתם. את כל הכנסתם
 דרישתם הצדיק את ול ,את הצעותיהןבצורה שקופה לציבור הציג על ההנהלות ל

חוברת על החלטות דיונים וכבת ערובה ל את העלאת הפנסיה המוצעת להעמיד
 . שיתקבלו או לא יתקבלו אי פעם בעתיד ,שיוך הדירות ושיוך פירות הנכסים ,השינויים
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 על ועדת האסיפה מוטלת  .2021-ב ₪ 6,000-לאחרונה הוצע לעלות את הפנסיה ל
אם . השיחות לוהחלטות הקיבוץ בנושא ניה פלהגן על הדמוקרטיה ולנהוג ע" החובה

 היא לא אז מי?
 

 תגובה ממנהל הקהילה:
 יחד עם זאת טעות ביסודה. ,דן עשה עבודה מקיפה 
וזאת ללא  ,ודשית ולא שנתית )דן טעה בחישוב(הנה עלות ח - ₪ 123,900 - העלות המוצגת 

 התחשבות בנושא יחידים.
 ₪ 700 -ותוספת של כ ,בשנה ₪מיליון  10.8עלות הפנסיה המשולמת כיום היא  ,בפועל 

 .לשנה ₪ליון ימ 1.5 -שהם כ ,13% -לחודש היא כ
בקבוץ צוות פנסיה מיומן, וכן צוות שעבד   

וכן הנהלת  ,על עדכון חוברת כולל פרק פנסיה
אני מציע לתת להם להשלים את . קהילה

ולהציע הצעתם , םבהסתמך על נתוניהדיונים 
 .בהקדם

 ,בברכת שבת שלום
 תמיר שחף

 
 
 

 

 מניעת דגירת יתושיםלהנחיות לציבור 
 

בנגע היתושים הפעילים הכוללים מספר זנים,  וכדי לייעל את המאבק ,לקראת בוא הסתיו 
המועבר גם על ידי  ועם נגיף הדנגי ,מתרבים במוקדי מים נמוכים וחיים מחוץ למים םשחלק

יתוש הנמר האסיאתי, שכולל הדברה מאורגנת. ממליצים אנו לפעול גם ברמה הביתית ולמנוע 
 ככל שניתן היווצרות תנאים המאפשרים דגירת יתושים.

 
 דגירת יתושים?  איך ניתן למנוע

  ריקון כלים בחצר ממים רדודים: עציצים, דליים, חביות, צמיגים, כדים בבתי עלמין
 וכדומה. 

 .בדיקת מרזבים ופתיחת סתימות 
 מניעה ותיקון נזילות מים בחצר, בגינה ובביוב. 
 ניקוז שלוליות בחצרות ובגגות הבתים. 
 של מי גשמים םדיווח למזכירות הישוב/ למועצה על מצבורי.  
  למזכירות הישוב/ למועצה על זרימת מים/ שפכיםדיווח. 
 לוודא שאין הצפות במרתפים ובמקלטים. 

 
 לכן אנו ממליצים:  ,בעזרתכם נוכל להפחית את מטרד היתושים ולמנוע התפתחות של מחלות

 להתקין רשתות בחלונות הבתים. 
 להקפיד על שימוש בתכשירים דוחי יתושים. 

 
 050-3794620 :שאלה לירמיניתן לפנות למחלקה בכל נושא או 

 irmi@matteasher.org.ilדוא"ל:  ,9879662/658טלפון במשרד 
 

mailto:irmi@matteasher.org.il
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 חבייר/ דף מידע רפת נעמן
 

 "?קצפת עושה את .פרה לך שלום"

 עונה הפרה!" קטן טיפש"

 "!לגבינה חלב מייצרת אני"

 (גולדברג לאה מאת ,פלוטו איה)

 
 ,המפרץ עין לחברי 
 .אלו בימים נעמן רפת אודות לכתוב התבקשתי 
 עבודה של שנים על ,מאי בחודש תפקידו את שסיים ,זיול להודות מעוניין אני כן לפני 

 ,פיתחו, שהקימו ,המפרץ עין חברי רפתנים של ארוכה רשימה יש לפנינו. ביחד ופוריה משותפת
 .בהישגיו ומרשים מצליח יהיה זה שענף כדי הכל ועשו
-כ יש היום ברפת. וגדות פרוד ,המפרץ עין של שותפות והיא ,2004 בשנת קמה נעמן רפת 

 לבגרות מגיעות החדשות העגלות. הפיטום בשלוחת עגלים 550-ו לותעג 850, חולבות 1,150
 .סדיר באופן לחליבה הזמן גם וזה, להמליט ומתחילות שנתיים אחרי

 המכסה. שעות 6-כ נמשכת חליבה כל כאשר, ביממה חליבות שלוש מתקיימות ברפת 
 אותה המזהה תג מוצמד פרה כל של לצוואר. ליטר 11,200,000היא  שלנו השנתית הכוללת
 חלב ליטר כמות: כגון נתונים הקולטת ממוחשבת למערכת ישירות ומחובר, החליבה בעמדת

 לנו יםהעוזר ,בריאותיות בעיות של ואבחונים חיוניים נתונים הרבה ועוד ,חליבה בכל שיש
 .יעילות ביתר בהן לטפל

 עומס את להוריד כדי ,חמים לימים ואוורור טרותממ - צינון מערכות מותקנת ברפת 
 טובה ורביה משופר חלב ליצור כוונה מתוך, החום
 .יותר
 עובדים 20-כ המונה צוות על מבוסס הענף 

 עבודה העושים נערים של מאסיבית ועזרה, קבועים
 המצריכה ,השעון סביב קשה עבודה זוהי. מצוינת
 .עין וחדות לב תשומת

 ידי על יבש מרבץ על שומרים ובקיץ בחורף 
 .הזבל וגריפת קילטור

 מזון חלוקת. לרפת מזון המייצר מזון מרכז ברפת 
 .חדש סלף רכשנו החודשו ,סלפים 2 בעזרת מתבצעת

 וניהול הביצוע, מהתכנון החל: ההזנה תהליך כן כמו
 .ממוחשב המלאי

 .שטראוס היא שלנו החלב את שקולטת המחלבה 
 תבנה 2021 בתחילת. היום ועד 50-ה משנות החל שנבנו סככות על מבוססת הרפת תשתית 

 .היום שקיימת גדולה מאוד צפיפות עקב ,הקיימת לסככה כהמשך סככה
 

          

      

  חבייר

 דף מידע 
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 2020ד"ש מהמטע לאחר סוכות 
 

ענף המטעים מתחדש בשנים אלו וגדל, כמו גם הביקושים העולמיים לאבוקדו, המין  
 המוביל במטע בשנים האחרונות.

 
 :השכונה החדשה של עכו לא מראה על סימנים של תקומה, ומצב  בגזרת המטע הישן

 זה בא לטובתנו, במיוחד לאור המחירים של השנים האחרונות באבוקדו.
דונם  204-ו 78, 520-האבוקדו, הליצ'י ופרדס הפומלית ל במטע הוותיק מתחלקים

 בהתאמה.
 לכל דונם.בשנת מחירים מצוינת, ויבול טוב מביא רווחים נאים ביותר  האבוקדו

פדה מחירים מצוינים עם יבול טוב ואיכותי, והשנה הוא המין המוביל בתרומתו  הליצ'י
 לדונם.

סיימה עם יבול מצוין ומחיר קבוע ע"פ הסכם עם חברת מהדרין, לה שיווקנו  הפומלית
 את הפרי השנה. גם במין זה תרומה יפה מאוד לדונם.

 :דונם  280-גיע באביב, עם נטיעה של כאנחנו לפני הפעימה האחרונה שת בגזרת דמון
נתחיל לראות קצת פירות מהנטיעה הראשונה, כאשר בעוד  2021-ב אבוקדו אחרונים.

 680-כחמש שנים נהיה במטע עם ניבה מלאה. לאחר סיום הנטיעה, מטע דמון יורכב מכ
 דונם פומלית. 270-דונם ליצ'י וכ 108דונם אבוקדו, 

ו בדמון, ועם חלוף הזמן יעבור כובד המשקל לשטח ענף המטע רואה את עתידו ומרכז
 החדש, תוך תפעול במקביל של שני שטחי מטע.

  שגדלים יפה ובתנאים לא קלים, ובקרוב פקאניםדונם  270בנוסף, אנחנו מגדלים גם ,
 נתחיל באיסוף הפרי של שנה זו.

 
לסיכום, לא נלאה אתכם הקוראים  

במספרים, אולם נבהיר כי רווחי הענף 
שנה החולפת הם פנטסטיים, בתקווה ב

 לשנים דומות בעתיד.
את הצוות הקבוע מרכיבים שישה חברי  

קיבוץ, שלושה שכירים מהכפרים הסמוכים 
 וכמובן התאילנדים.

 עד כאן להפעם,
 דרור -בשם הצוות 

  

 תיקון
 

  בר הראלעל מרכז הלמידה הושמט בטעות שמה של  שפורסמה בעלון הקודם בידיעה 
שהיא חלק בלתי נפרד מהמרכז מאז הקמתו ועד היום. בר היתה שותפה לכל   ,)בן הרוש(

 ההחלטות ולתפעול המקום.
 לבר תודה רבה, כולנו מעריכים ומוקירים את פועלך הרב. 
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 דפיסיכום תפקיד כמנהלת אגף החינוך/ 
 –ותוך כדי  –מספרת על התקופה )כשנה וחצי( בה ניהלה את אגף החינוך, ערב  שני טובול

 משבר הקורונה:
 

תעודת הוראת אומנות בעלת בעלת תואר ראשון בחינוך ואומנות )"אני  המקצועי? ךמסלול 
בבי"ס יסודי ובחט"ב. בעבודתי שילבתי כלים י"ב(. לימדתי אומנות במשך שלוש שנים -לכיתות א'

בהמשך למדתי לתואר שני בטיפול באומנות.  חינוכיים וטיפוליים, כאשר האומנות היוותה כלי עבודה.
לאחר ותוך כדי הקמת משפחה עבדתי כמדריכה במרחבים, והובלתי את המרחב הצעיר במשך מספר 

 "שנים.
סיימה את תפקידה כמנהלת  אנט שמעיהחר שלא"מה הביא אותך להגיש מועמדות לתפקיד?  

אגף החינוך לא נמצא לה מחליף במשך תקופה ארוכה. לאורך השנים בהן עבדתי כמדריכה במרחבים 
התבוננתי בעבודתה של אנט, שכללה לקיחת אחריות רבה וטיפול במשברים לא מעטים. למעשה, לא 

האהבה שלי למערכת החינוך הזו בכלל  הייתי מעזה לקחת על עצמי תפקיד כל כך מורכב, אולם מתוך
 "ולהיכנס לתוך הנעליים הגדולות של אנט. ,הייתי מוכנה לעשות את הצעד ולחינוך החברתי בפרט

מערכת החינוך של עין המפרץ דומה בעיניי לשמורת טבע " ?תוכלי לפרט –האהבה שלך למערכת  
מעבר לצד החינוכי היבש של לימוד ייחודית שיש לשמור עליה ולטפח אותה. יש כאן כל כך הרבה 

כוח האדם האיכותי, הדגש על הצד החברתי, המרחב הנפלא של חצרות  –קבלת ציונים תחומי דעת ו
 "הגרוטאות המושקעות, המענה החברתי גם לבני הנעורים, שילוב נערים בעבודה בחינוך ועוד ועוד.

כבת למדי, כפי שצפוי בתפקיד "ההתחלה היתה מור , לפני הקורונה?תחילת עבודתךאיך היתה  
זו התנסות ראשונה בתפקיד ניהולי. תוך כדי למדתי לתואר שני, ודי מהר לאחר כזה, קל וחומר כאשר 

 "סרטן, וזה לקח ממני הרבה כוחות.באבי חלה  –שנכנסתי לתפקיד קרה מאורע משמעותי מאוד בחיי 
ל הראשון חווינו מצב של שבירת ואז נכנסה הקורונה ושבשה הכל. בג"ואז נכנסה הקורונה...  

שגרה ושינויים דרסטיים, שאיש לא ידע כיצד להתמודד עמם. זאת לעומת מצבי מלחמה בהם אנו כבר 
חווינו בעיקר את הלא נודע. ההנחיות שקיבלנו אנחנו האגף שהכי הושפע מהמצב, ולצערנו.  –מנוסים 

כל הנחיה חדשה דרשה מאיתנו, הצוות המוביל  השתנו חדשות לבקרים, לפעמים ממש מדי שעתיים.
על איך פועלים באופן נכון במקביל לשינויים, איך מתנהלים מבחינה  בחינוך, חשיבה מאומצת

יומיים -חינוכית, בריאותית, איך מוצאים מבנים מתאימים, וכו'. לאחר שמצאנו פתרונות, כעבור יום
  המתווה כבר לא היה רלוונטי, וכך הלאה.

. אני התפקוד שלי מאוד הושפע מכך שיש לי אופי טוטאלי יו חודשים אינטנסיביים מאוד.אלה ה 
חושבת שהרצון שלי, כמנהלת מתחילה, לבצע את המשימה על הצד הטוב ביותר בהחלט עזר, אך יחד 

עם זאת זה פשוט היה כאוטי, וחשוב לציין שגם מנהלים מנוסים נותרו פעורי פה מול המציאות 
דשים הללו עבדתי בעודי מטפלת בבית בשלושת ילדיי וחווה חוסר וודאות ומורכבות המשתנה. בחו

, ולקח נתחים מהזמן שהוקדש למשפחה, ללימודים, ומהזמן 24/7גדולה. התפקיד הציבורי היה נוכח 
 "שנותר לי עם אבי.

היה בגל הראשון "בגדול,  ?האם ישנם הבדלים בין ההתנהלות החינוכית בגל הראשון לגל השני 
האם חשוב לנו כרגע לשים דגש על מתן  –צורך להגדיר לעצמנו כל הזמן מחדש מי עומד לנגד עינינו 

ברור לנו שהילדים הם  תרפתרונות לילדים שהתנתקו מהמערכת? להורים? בגל השני היה הרבה יו
בגל השני רצינו  בפוקוס, בניגוד לגל הראשון, בו מאוד ניסינו לתת פתרונות להורים כך שיצאו לעבוד.

 לתת יותר יציבות ותחושת שפיות לילדים, לאחר כמה חודשים של חוסר שגרה, הכל עם מציאת הרבה
 פתרונות יצירתיים בהתאמה למציאות המשתנה.

בתקופה הזו. הן פגשו את  ואתי כהן שירי ברנדסעמר עמיר, חשוב לי לציין את פועלן הרב של  
 הנפלאים הצוותים בהובלת מדהימה עבודה צרכים מהשטח, ועשולדים, הביאו אלי את ההצוותים והי
לתחושתי, היתה  .וההורים המערכת צרכי ראיית תוך לצרכיהם, ברגישות והקשבה שלנו, והמקצועיים

 "לנו עבודת צוות נפלאה, של שיח פורה, שיתוף פעולה, חיזוק והפריה הדדית.
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אחרי הסגר הראשון הרגשתי שעם המורכבות של חיי בתקופה " מתי החלטת שאת רוצה לסיים? 
 "עבורי. מידי גדולים היו האישיים המחירים .זה פשוט יותר מדי –הזו 
 "לשמחתי היו מספר הצלחות: חות בתפקידך?הצלהאם חווית  

, למעשה, לא עבד. עמר ואני עשינו תהליך עם הילדים וההורים, הנעורוןלפני כניסתי לתפקיד  .1
. בעקבות כך החיים חזרו לנעורון, אלי אמנו, לידור גבאי ועומר קון –ונכנסו מדריכים חדשים 

 מתקיימות פעולות איכותיות ובני הנעורים מגיעים ומשתתפים.
אוג לכך שכשסללו את ביציאה מבי"ס גוונים, ולשמחתי הצלחתי לד בסלילת כבישהיה צורך  .2

 הכביש העוקף בקיבוץ נסלל גם כביש בגוונים.
הועבר למבנה גן זית לשעבר, שהוא מותאם יותר. זאת בהתאם לתוכנית אב  המרחב הצעיר .3

  "שבנינו לתזוזת מרחבים למבנים מותאמים.
 

 ההורים,, ובפרט עין המפרץ קהילתהייתי רוצה ש" איזו משימה, בעינייך, עדיין לא הושלמה? 
לראות את הייחודיות של המערכת, שללא יצליחו 

, גם כיום, בדור לאות שמה דגש על חינוך חברתי
המסכים. בעיני המערכת היא מתנה, ומאוד הייתי 
 רוצה להאיר את הפנינים האלה, האוצר שקיים פה

, ושנוכל מבחינה חינוכית, רגשית, חברתית וקהילתית
 ".להרגיש, כקהילה, ברי מזל

כרגע אני " צפוי בהמשך דרכך המקצועית?מה  
ממוקדת בטיפול באומנות. כחלק מהלימודים לתואר 

שני יש לי עכשיו התנסות בכפר הנוער מנוף, בעבודה 
מדריכה -מטפלת-טיפולית. לתחושתי, המורה-חינוכית

שבי יבואו לידי ביטוי בתפקידים עתידיים, אלו הם 
  "הכלים המשמעותיים שרכשתי וטיפחתי.

 
 
 

 רוצים ללמוד, להשפיע ולשנות?  
 תכנית שבילים לציונות וצדק חברתי

 

תכנית המנהיגות היחידה המעניקה ידע כלכלי, מדיני ואזרחי, וכלים להשפעה  
 ולשינוי חברתי.

, בעלי ניסיון ורקע חברתי,  28-40וצעירים בגילאי התוכנית מיועדת לצעירות 
 ציבורי ו/או פוליטי, ורצון לפעול ולהשפיע במרחב הכפרי, האזורי והארצי.

ותארך כשלושה חודשים. התוכנית תכלול  2020התוכנית תיפתח בדצמבר 
 מפגש פרונטלי אחת לשבוע בשעות הערב, סיורים וסמינר סוף שבוע.

 ד.בלב ₪ 250דמי השתתפות: 
 המתאימים ביותר. 20הקבלה מותנית בראיון אישי, ייבחרו 

 התוכנית תתקיים בקיבוץ עברון, בהתאם להנחיות משרד הבריאות.
 

 הצטרפו לרשת צעירים מובילי שינוי!
 052-4227055 –, כרמית שני 050-8823142 –לפרטים נוספים: נחשון אלוני 
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 צוות מעורבות חברתית בקהילה
 

מהנהלת הקהילה,  ושחברי ,)שכונה בעבר צוות תרומות( צוות מעורבות חברתית בקהילה 
 ,הצוות שם לעצמו מטרה לסייע לעמותות וגופים בקהילה סביבנו פועל מזה כמה חודשים.

 בדגש על חברי הקיבוץ המתנדבים בהם ומסייעים להם.
 למי תרמנו עד כה: 
  התרומה נועדה לרווחת החולים במחלקת הקורונההחולים של הגליל המערבילבית :. 
 התרומה נועדה לרווחת המטופלים והמטפלים במחלקת הקורונהלרמב"ם :. 
 לעמותת יד שרה. 
 שהקימה גינה קהילתית בעכו לתושביה היהודים והערבים ,לעמותת תהודה. 
 ובנות המצווה שאותם יחלקו בני ,בעכו מגדלור-סלי מזון לעמותת עלם. 
  שמטרתה לאפשר את המשך עבודתה של  ,)מזרעה לשעבר(לבית החולים מזור תרומה

 .המרפאה באומנות
  של קרן ארד. בפרויקט הספורט לנערות במצוקהכמו כן: אנחנו תומכים 

  
 אנחנו מזמינים חברי קיבוץ המתנדבים ומסייעים לעמותות ולגופים שונים לפנות אלינו. 

 .לסייענשמח מאד 
יקח על עצמו פרויקט ארוך טווח בתחום עזרה יכמו כן: נשמח לסייע למי מחברי הקיבוץ ש 

 לקהילה שסביבנו.
 אורית שקותמיר שחף  ,עדיה קלין

 
 בתמונות: בני המצוות מכינים סלי מזון

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 מעין המפרץ למחלקות הקורונה
 , דובר המרכז הרפואי לגלילגל זיידמאת 

 
שקלים הועברה  10,000כספית בסך  תרומה 

לעמותת ידידי המרכז הרפואי לגליל מצוות 
מעורבות חברתית בקיבוץ עין המפרץ. חברי הנהלת 

הקרן החליטו לייעד את התרומה למאושפזים 
במחלקות הקורונה שבמרכז הרפואי, תוך מימון 

פעולות ורכישת ציוד עבור שיפור התחושה של 
 המאושפזים.
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שו משחקי קופסה וחומרי יצירה עפ"י הנחיית צוות היחידה לריפוי בעיסוק. בין השאר נרכ 
כמו כן נתלו במחלקה תמונות נוף והוקמה פינת קפה למטופלים במצב קל, בשיתוף הצוות 

 הסיעודי, כל זאת כאמור באמצעות התרומה שהתקבלה.
ופה של : "חולי קורונה מתאשפזים בביה"ח לתקאמיר ירחימנכ"ל עמותת הידידים,  

ואפילו  ,שבועיים לפחות, בה הם חווים ניתוק מהעולם שבחוץ. יש מעט מאוד אפשרויות ביקור
הקשר עם הצוות המטפל מתבצע באמצעות מסכים או ביקורים המתבצעים בתדירות נמוכה 

יותר מאשר אשפוז רגיל. בעקבות זאת חשבנו שיהיה נכון להשקיע ביצירת סביבה מעודדת 
החלמה בתוך מחלקות הקורונה, 

תוך תגבור החלקים הלא רפואיים 
של האשפוז, דבר שעשוי להשפיע 

 ית המטופל".לטובה על חווי
ירחי הודה לחברי קיבוץ עין   

ואמר כי הוא  ,המפרץ על התרומה
מזמין קבוצות ויחידים לחשוב עם 

העמותה איך ניתן לסייע במאבק 
  במחלת הקורונה ובכלל.

 
 
 
 

  

 מבזק איכות הסביבה
 מתוך אתר 'אנשי הים התיכון'. שלח לעלון: אורן עציוני

 

ביום   פקדו ישראלים 18,000-כ: הגדול החופים ניקוי במבצע אשפה טון 62 
  פסולת טונות 62-כ ואספו הים, את לנקות במטרה ישראל חופי את 30.10-שישי ה

  זה משתתפים מספר. התיכון הים חופי לאורך שונים מוקדים 100 -מ בלמעלה
 .חופים בניקוי עולמי שיא מהווה

  אספו שאותה הפסולת על לדווח המתנדבים התבקשו, עצמו לניקוי במקביל 
  מתנדבים ידי על הנאספים נתונים(. TrashTag) טראשטאג יישומון באמצעות
  מאגר את להיום, נכון מהווים, שנים 33 מזה הבינלאומי החופים ניקוי יום במסגרת
 .ימית פסולת על בעולם ביותר הגדול הנתונים

  170-ו וארגונים קבוצות 20 
,  ליישומון נרשמו יחידים מתנדבים

,  פריטים 3636  על אמת בזמן שדיווח
  ומוצרי סיגריות בדלי 47.5% מתוכם

  7.2%, בקבוקים פקקי 7.5%, עישון
  מוצרי 6.5%ו אוכל כלי 6.9%, אריזות
  נקודות 17-מ נשלחו הנתונים. היגיינה

,  בנוסף. שנוקו 100-ה מתוך בארץ שונות
  תחת נכללו שנאספו מהפריטים 9%

 ".שונות" קטגוריית
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 כיבית בקוליטיס שחליתי לאחר לאימא הפכתי כך
 וקוליטיס קרוהן בחולי לתמיכה העמותה בשיתוף. ynetפורסם באתר  הילה יונסי )עומר(,מאת 
 :כיבית

 
. להגשים קל כך כל שיהיה חשבתי שתמיד חלום. אמא להיות היה שלי גדול הכי החלום 
 החלום את הפך. הקלפים כל את וטרף הקוליטיס הגיע ואז. להריון ולהיכנס להתחתן כ"סה

 .  שלי החלום את להגשים אצליח שלא עמוק כך כל ולפחד פוסקת בלתי למלחמה
 לי היו. במשקל משמעותית ירדתי. 27 בגיל, שנים משלוש יותר קצת לפני, 2017 ביוני חליתי 

 ולא איתי לגור עבר שלי זוג הבן כי, התביישתי ונורא הטבעת מפי דיממתי. בפה אפטות המון
 . שלי לאמא לא גם. לו לספר רציתי

 הוביל, בעבודה שאכלתי יוגורט מעדן. בטחורים מדובר שאולי חשדה המשפחה רופאת 
, שמות לציין בלי, קולונוסקופיה ביניהן, בדיקות אחרי. ולאשפוז דחוף למיון, תופת לכאבי

 הסביר הוא. כיבית קוליטיס לי שיש שעתיים בת בשיחה לי סיפר, שלי המטפל הגסטרו רופא
 . עבורי האפשריים הטיפולים ומה לה הגורמים מה, המחלה של המשמעות מה

 הקיימים הטיפולים בכל התנסיתי רבים חודשים. מנוחה רגע לי אין שנים שלוש במשך 
 לסבול ממשיכה אני הזה הזמן ובכל. כלל עזרו לא חלק. קצר לזמן עזרו חלקם. לקוליטיס

. לשירותים ורצה הלילה באמצע משינה קמה. פוסקים שלא משלשולים, חזקים בטן מכאבי
, בקרסוליים: במפרקים ודלקת כאבים מפתחת. אליהם להגיע מספיקה לא מהמקרים בחלק
 .ולרדת מדרגות לעלות אפילו מצליחה ולא ידיים ובכפות באגן
 וקישואים חצילים כמו ירקות, קטניות, חלב מוצרי: מהתפריט מזונות מורידה אני בבד בד 
 שייקים רק אחרת תקופה, בשר מרק רק אוכלת אני לתקופה. בבטן טוב לי הרגישו שלא

 .לי שהמליצו מיצים או, טבעיים
 הייתי! זוועה היה ובמקסיקו בקובה הדבש ירח. 2018 בנובמבר התחתנו להתקף התקף בין 

 חולים בית, מים מקור, הקרובים השירותים תכנון סביב נע הטיול כל. לשירותים מחוברת
 . סמוך

 ירד ולא צלסיוס מעלות 39-ל עלה הוא כשחזרנו. ולרדת לעלות התחיל החום במקסיקו 
, הנראה ככל, הפתרון. במעי חריפה דלקת, שוב, לי שיש ראו בקולונוסקופיה. וחצי חודש במשך
 משמעות מה לשמוע שלי ואבא בעלי עם לרופא נוסעת. הגס המעי של מלאה לכריתה ניתוח

 לפגוע עלול הניתוח: "הוא השיחה מאותה לי שזכור מה כל. ההשלכות מה וכמובן הניתוח
 ". פוריות טיפולי תצטרכי ואולי יותר קשה תהיה להריון הכניסה ולכן ,בפוריות

 .מתחיל והדיכאון ממני מתרחק שהחלום מבינה אני זה בשלב 
 בזמן להריון להיכנס מוכנה שאני אמרתי. שלי לרופא לבד חזרתי מכן לאחר שבועיים 

 תכנסי אם: "ובנפשי בראשי עמוק חרוטה עדיין תשובתו! חלומי את להגשים העיקר. התקף
 ". העובר ואת המעי את תאבדי את התלקחות בזמן להריון

 איחלתי. נהיגה כדי תוך היסטרי בבכי לבעלי התקשרתי, סיוט הייתה הביתה חזרה הנסיעה 
 ולא כואב בבכי למיטה נכנסתי! יותר לחיות רציתי לא. הביתה לחזור להצליח לא לעצמי

 .אחד אף עם לדבר הסכמתי
 שלי שהחלום המחשבה. כבד היה הדיכאון. איפור כתמי הפוך שמיכת על נותרו היום עד 

 כך על בעלי את מלאכזב הפחד. הקשים הפיזיים הכאבים. יתגשם לא אפילו ואולי מתרחק
 שנה כמעט עברה איך מבינה שלא ,מהסביבה והמבטים השאלות. ילדים להביא יכולה לא שאני

 .בהריון לא ואני מהחתונה
 . שלי הרופא את לראות ,ואני בעלי, אבא ,שוב ונסענו ידיים הרמנו לא הכל למרות 
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 שארגיש כדי רק בשבילי הכל ויעשה אותי מבין, טוב כך כל אותי מכיר שלשמחתי ,הרופא 
 .  בה טופלתי שלא תרופה לקבל שנילחם והציע מהפרק הניתוח עניין את מהר הוריד, טוב
 שלושה בתוך! מלאה לרמיסיה מאוד קשה ממצב להגיע הצלחתי טיפולים שני לאחר 

. מדהים היה ההריון. מיד להריון נכנסתי.  לדרך צאי לי אמר והרופא, להפוגה נכנסתי חודשים
 .לי קרה לא מפניו אותי שהזהירו מה וכל. תקין במשקל, בזמן נולדה ליבי
 !לאמא הפכתי 2020 יולי ובסוף חיי, חלום את שהגשמתי להגיד מתרגשת אני היום 
 גם. ידיים תרימו אל, כיבית בקוליטיס שחולות אהובות נשים ובעיקר ,יקרים חברים 

 אתכם שתרים הקטנה האור נקודת את למצוא תוכלו תמיד חשוכה הכי לנקודה כשמגיעים
  !בענק להצליח אפשר ככה רק. המשחק שם הם ואמונה סבלנות. למעלה

 
 

  

 שגיתעדכון מאגף הבריאות/ 
 

  וטיפוח ההשקעה על רבה תודה יקרה, שבע : בתגולדברג שבע לבת טובה מילה.1
 .יותר  שמחים אותנו עושים ששתלת הפרחים והרווחה. הבריאות משרד

  את מכנים שהם כפי ,"סבבה צוות" או +65 צוות בהתנדבות הוקם אילו בימים.2
  שעיקרו לקורס יצא הצוות בקיבוץ. הקשישים רווחת נושא את שירכז עצמם,
  המון להם נאחל. הותיק מעמותת אריאל ורד י"ע וילווה השלישי, בגיל צמיחה

 הצלחה!
 בברכה,
 שגית
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 נהיגת חורף
 שלח לעלון: מוטי סבג, קצין בטיחות בתעבורה.

 
 ?בחורף המכבידים התנאים מהם
 (.היורה רק לא) ראשון גשם 
 (.וכו עלים, צמיגים חלקיקי, חול, אבק, שמנים) ביותר לחלקלק הופך הכביש' 
 הדרך את רואים לא – ענן שבר! 
 בוקר של טל(, קרה) הכביש על קרח, ערפילים. 

 
 ?הראשון הגשם יורד מתי
 .אחדים ימים של הפסקה לאחר היורד גשם כל הוא לנהיגה" ראשון גשם" 
 חול גרגירי) אבק הרבה שבו יבש באזור חיים אנחנו ?לנהיגה מסוכן ראשון גשם למה 

 של שחק ועמו הכביש חספוס של הנמוכות הנקודות אל שוקע האבק(. ברוח הנישאים זעירים
 ויוצר הכביש פני-על אותם מציף הראשון הגשם. ועוד שהתייבשו ודלק שמן שרידי, צמיגים

 .מחליקה כסות
 שוב אחדים הפוגה ימי לאחר אבל, החומרים ושאר האבק את שוטף הראשון הגשם 

 .הבא הראשון הגשם עם מוצפים ושוב, בכביש החומרים שוקעים
 ?ראשון בגשם הנוסע לרכב קורה מה 
 !כלום – האצה או סיבוב, בלימה ללא, ישר בקו בנסיעה 
 של בכביש הרופפת אחיזתם בגלל, יותר מוקדם הגלגלים ננעלים ABS ללא ברכב, בבלימה 

 בכיוון השליטה ואבדן החלקה פירושה גלגלים נעילת. המחליקה הכסות על הנעים הצמיגים
 הרכב – נעולים אחוריים גלגלים; היגוי אין – נעולים קדמיים גלגלים. הרכב של הנסיעה

 .מסתחרר
 נתקל  הנסיעה לנתיב מחוץ אל  הרכב את הדוחק( הצנטרפוגלי האפקט) הכוח, בסיבוב 

 .הצידה מחליק והרכב ,בכביש הצמיגים מאחיזת הנובעת חלשה בהתנגדות
 מניעים גלגלים על מקשים המניע בציר הצמיגים של הרופפת האחיזה, בהאצה 

 באופן מסתובבים והם, להתקדם( יבש לכביש המתאימה במהירות אפילו) מהר המסתובבים
 .לימין או לשמאל הרכב החלקת תוך לעיתים – הכביש על ומחליקים צירם על מלא או חלקי

 ?ראשון בגשם החלקה מונעים איך 
 לבלום וכשצריך בבלימה הצורך את להקטין כדי יותר לאט נוסעים, ישר בקו בנסיעה 

 .יותר חלש לבלום שאפשר כך יותר מוקדם מתחילים
 מרפים, שוב ולוחצים הבלם מדוושת מיד מרפים, החלקה מתחילה אם, ABS רכבי בבלימת 

 ברכב. בבלימה הצורך שתם עד או העצירה עד(, ניפוח בלימת: לסירוגין) פעמים מספר ולוחצים
 בסיבוב. לסירוגין בלימה את בעצמה מבצעת ABS-ה מערכת. לסירוגין לבלום אין ABS עם

 הכוח קטן, יותר נמוכה שהמהירות ככל. יבש לכביש המתאימה מהמהירות יותר לאט נוסעים
 חוהכ עצמת תהיה ש"קמ 40 במהירות כלומר. המהירות הקטנת ריבוע לפי הצנטרפוגלי
 בבלימה הצורך את תמנע נמוכה מהירות, כן-כמו. ש"קמ 80 של ממהירות רבע הצנטרפוגלי

 .יבש בכביש מאשר וכמה כמה פי ראשון בגשם המסוכנת, בסיבוב
 של עדין ושחרור, אוטומטי ברכב גז קצת) בזינוק גם, בעדינות הגז על לוחצים, בהאצה 

 או דרך עקומת שבסיום בהאצה במיוחד תנועה כדי תוך וגם(, רגילה הילוכים בתיבת המצמד
 .סיבוב
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 ?בחורף ננהג כיצד
 מורידים מהירות 
 נוסעים בהתאם לתנאי הדרך 
  ,אורות, בלמים.מצב הרכב, מגבים 
 )ניקוי חלונות ופנסים )לראות ולהיראות 

 
 חזק ובגשם בערפל לנהיגה הכללים

 .הנראה בתחום עצירה המאפשרת במהירות נסיעה .1
 (.הנהג לעיני סינוור יחזירו הדרך אורות) מעבר אורות הדלקת .2
 מסנוור הוא כן לא שאם, הערפל מן היציאה עם לכבותו להקפיד יש. הערפל אור הדלקת .3

 .שמאחור הנהגים את
 או שוטף גשם שיורד או ערפל של במקרה רק ערפל פנסי להפעיל מותר: "קובע החוק

 ".שלג
 .השמשה על המתפשטת הלחות את לנגב בכדי, האיטית במהירות המגבים הפעלת .4
 את חודרות אינן שהם מלמדת בערפל אור קרני החזרת! בערפל לעקוף אין לעולם .5

 רכבו את זה לראות יכולים אינם והנהגים ממול הבא רכב לאורות גם קורה כך. הערפל
 .זה של

 
 ?בחורף לראייה מפריע, וידוע מוכר, נוסף גורם איזה
 את. לו ומחוצה הרכב שבתוך הטמפרטורה הפרשי בגלל מתהווים האדים. השמשות על אדים

 ובעזרת ומאחור שמלפנים האדים מפשירי ידי על התהוותם תחילת עם להסיר יש האדים
 .האוויר את המייבש המזגן

 
 ורוחות סופות
 אחוז 40 עד 30 – ב מתארכים העצירה ומרחק הבלימה מרחק – מתקצר הראיה טווח. 
 בו שליטה ולאובדן הרכב לסטיית לגרום עלולות – צד רוחות.  

 
 בחורף החלקה מצבי

 :להחלקה עיקריים מצבים 3
 .נעולים הגלגלים כל – קדימה ישר .1
 .נעולים קדמיים גלגלים – קדימה ישר .2
 .נעולים אחוריים גלגלים – סחרור החלקת .3

 
 ?מצב בכל עושים מה

 .מהבלם רגל הרם .1
 הבלם דוושת על לסירוגין ושחרר לחץ .2

 (.ABS ללא ברכבים)
 לכיוון סובב או, ישר ההגה את החזק .3

 .האחוריים הגלגלים של ההחלקה
 

 ?בהחלקה עושים מה
 לסירוגין ולחיצה מהבלם רגל הרמת .1
2. A.B.S 

 !!!האחוריים הגלגלים של ההחלקה לכיוון ההגה את נסובב .3
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אני מבקשת מהחברים לבוא לקחת דברי דואר בשעת הקבלה, אז אהיה פנויה  המצריך ריכוז רב. 
 .11:30-12:30בין   לסייע לכם. שעת הקבלה היא

 ?בקיבוץ שונתה השקיית הדשאים מדיניותהאם 
 -אם כן
 ?ומה היתרונות שלהמהי המדיניות החדשה  .1
 ? ובאיזה סמכות באיזה פורום הוחלט על כך .2
 ?ת קיבוץ עוד לפני השינויהאם לא צריך היה להתקיים על כך דיון בשיח .3

 ,תודה
 ישי ודלית עמית

 תגובה בשם המערכת:
 23הנושא נדון בישיבת הנהלת הקהילה מס' אילן שחף הזכיר לנו כי  

הכתבה כפי . להלן 8.11.2019, ופורסם לציבור בעלון מתאריך 2019לשנת 
 :שהתפרסמה בתאריך הנ"ל

 
 ולמערכות לציבורי פרטי בין להפרדה בהתייחס הקיבוצי הגן להשקיית מדיניות קביעת הנושא: 

 . ההשקיה
 .תשתיות שדרוג לצוות הנחיות והעברת החלטה :הדיון מטרת 
הפרדה בהשקיית הגינון בין השטח הציבורי לשטח הפרטי )מערכת השקיה עד  עיקרי הדברים: 

גבול מגרש, בתוך המגרש השקיה דרך השעון של בית האב(, התאמה להחלטות השיוך על הוצאת 
התשתיות מהמגרשים, המשמעויות הכספיות לחבר ולקהילה, תקופת המעבר עד סיום שדרוג כלל 

 יבוץ. עבודה במערכת מים אחת או שתים.הק
תעשה הפרדה בין תשתיות ציבוריות )שטח ציבורי( לתשתיות פרטיות )שטח המגרש(,  סיכום: 

הגעת התשתיות הציבוריות עד ראש מגרש בלבד גם בהיבטי השקיה. עבודה ע"פ חוק. שוויון בין 
חברים בדרך החיוב על השקיית נוי פרטי, שמירת הגן הפרטי והציבורי ירוק ככול הניתן בהתייחס 

  המים. למכסות ועלויות
 תודה לאילן. 

 

 רויטלמשרד הדואר בימי הקורונה/ 
 

 לחברים שלום, 
בתקופת הקורונה חלים על משרד הדואר כללי היגיינה, כפי שחלים על שאר השירותים בקיבוץ.  

בדומה למיני ולחדר האוכל, ניתן להיכנס למשרד עם מסיכה בלבד, ורק אדם אחד יכול להימצא איתי 
 במשרד. אם מגיעים מספר אנשים ביחד למשרד, עליהם לחכות בתור בחוץ. 

ני שלא פעם אני נתקלת בחוסר הבנה וקבלה בנוגע להתנהגות הנדרשת חשוב לי לכתוב על כך מפ 
בימים אלה. לפעמים חברים ממש מביעים כעס על הצורך בזהירות, כשבסך הכל המטרה היא לשמור 

 עלי ועליכם מפני הדבקה בקורונה.
ם בכל משרדי הדואר בארץ ישנם קשיים בתקופה זו. בגלל הסגר ישנם הרבה דברי דואר, וביחד ע 

הצורך לשמור על היגיינה הדבר מוביל לעומסים ולחצים. בסניפים רבים מותר להכניס רק עשרה 
אנשים בכל פעם, דבר המביא להשתרכות תורים ארוכים מחוץ לסניפים. זמן ההמתנה הממוצע בסניף 

 דואר, כיום, הוא למעלה משעה.
 -רים לעומת הנעשה בחוץ גם עם כללי הזהירות החדשים, עדיין התנאים אצלנו בקיבוץ משופ 

אצלנו עדיין מגיעים למשרד באופניים, אין צורך לנסוע ברכב ולחפש חניה. גם כשחבר צריך לחכות 
מחוץ למשרד הדואר, מדובר על המתנה של דקות ספורות, בוודאי שלא המתנה של שעה ויותר. אנא 

 זכרו זאת, הקפידו על הכללים והתאזרו בסבלנות.
 

אר עבר לקריות, ואין לנו יותר קשר לסניף בעכו. כתוצאה מכך רכב הדואר מגיע מיון הדו תזכורת: 
 בשעות מוקדמות יותר. כך יוצא שבשעות מוקדמות יחסית אני ממיינת את הדואר הרשום, דבר 
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 החלטורה""כלכלת   
 הדרך שלנו להגדיל את התקציב החודשי –סדנת עסק זעיר 

 

 בעולם התעסוקה החדש כלכלת החלטורה מתאימה בול.
כי מה היא החלטורה? כל מיומנות שיש לי שאני יכול/ה להרוויח ממנה  

מקומי, כלכלת החלטורה היא -מהבית-משתנה, וקרוב כסף. עכשיו כשהכל
 כלי משמעותי ביכולת שלנו להשפיע על הפרנסה שלנו.

 
מה נרוויח  

 בסדנא:

נגדיר מוצר ונתמחר אותו 

 מיתוג וכלים –נבנה תוכנית שיווק 

נקבל כלים להקמת עסק זעיר בקלות ובמהירות 
 

מפגשי  

 הסדנא:

מוצרים/שירותים,  זיהוי מיומנויות, בניית רשימת .1

 תמחור, קהלי יעד.

 שיווק ומכירות, מיתוג ובידול..2

הנה"ח, ביטוח, תכנון הוצאות  –הקמת עסק זעיר .3

 ותזרים.
 

 שעות כל אחד. 3מפגשים של  3 – משך הסדנא
 התו הסגול.פי כללי -משתתפים, ועל 10בסדנא עד 

 , מוכר למס.₪ 600 – עלות
 

חיילים   –להגדיל את התקציב החודשי הסדנא מתאימה לכל מי שמעוניין 
 משוחררים, סטודנטים, שכירים, בחל"ת, פנסיונרים.

מתקיימת עבורכם בעין המפרץ! שלחו לי הודעה ואשלח לכם פרטים 
 052-6032640יועצת ארגונית ועסקית:  –גל דקל  נוספים:

 

 

   אורות הדלקתחובת 
 

  31/3/2021עד לתאריך ו 1/11/2020 מהתאריך החל 
,  ביום וגם בלילה לרכב פרטי חובת הדלקת אורות נהיש

 בדרך מהירה ודרך בין עירונית.
 .סעו בזהירות -מדליקים אורות כי לראות ולהראות  

 
 ,בברכה

 קצין בטיחות בתעבורה - מוטי סבג
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  שרה ומאיר כץהמלצה לצפייה בסדרה "גמביט המלכה"/ 
 

 ברצוננו להמליץ על סדרת הטלוויזיה "גמביט המלכה", מבית היוצר של נטפליקס. 
זוהי מיני סדרה בת שבעה פרקים, המתארת את חייה של ילדה יתומה, אמריקאית, המפלסת את  

 70-וה 60-ארה"ב לברה"מ, שנות הדרכה בעולם תחרויות השחמט, בתקופת המלחמה הקרה בין 
 במאה הקודמת.

לימוד המשחק בילדותה, תחרויות בגיל  -הסדרה עוקבת אחר המסע שעוברת הנערה, בת' הרמון  
צעיר, התמודדות עם הפרעות נפש והתמכרויות לתרופות ואלכוהול, בדרכה להפוך לרב אומן בשחמט. 

 ר.גאונת השחמט מנצחת את... לא נעשה ספויל –והשיא 
 הנאה מובטחת לא רק לשחקני שחמט. -זהו סיפור שונה, מיוחד ומרגש, והעיקר  

  
 
 
 

  

 אתימהרמוניה/ 
 

 לב, שימו יקרים חברים 
 הביטוח שנת מסתיימת( וחצי חודש עוד) 2020 דצמבר שבסוף אתכם ליידע לי חשוב 

 סעיף יש לנו שעשו הבריאות בביטוח .החברים לכלל עשה שהקיבוץ הרפואי הביטוח של
 .משלימה ברפואה טיפולים על משמעותיים החזרים החברים לנו שמקנה

 ולא במידה ?בשנה טיפולים 12 לעשות זכאות יש ה/ילד ה/חבר שלכל הידעתם 
 אתם אם אז .הבאה לשנה עוברת לא נוצלה שלא הטיפולים מכסת, הזכאות את ניצלתם
, הנשימה במערכת בעיות, שינה הפרעות, דלקות, אורתופדיות בעיות, מכאבים סובלים

 תשובה לנו . יש..ועוד עיכול בעיות, השתן במערכת הפרעות(, אישה/גבר) פוריות בעיות
 .עבורכם

 י"ע שמוענקים טיפולים של רחב ממגוון וליהנות להרמוניה לבוא אתכם מזמינה אני 
 .ונוער ילדים נשים, לגברים מותאמים הטיפולים .ומסור מיומן, מקצועי מטפלים צוות

 
 :הינם בביטוח להחזרים המוכרים הטיפולים רשימת

 נטורופתיה אוסטיאופתיה  רפלקסולוגיה   (יפני/ סיני דיקור) אקופונקטורה
 בך. פרחי הומאופתיה  פאולה  שיטת  (תזונה)

 
 .גדולה באהבה לכם מחכים

 .שאלה בכל לרשותכם המשרד וצוות אני
 

 חתולים בקיבוץ
 

 ,  לכולם שלום 
  בקיבוץ חתולים לו שיש מי מכל מבקשת 

אני   – חתול כל של טובה תמונה אלי לשלוח
  בקיבוץ, החתולים בנושא פרויקט לעשות רוצה

  ולמי בית יש מהחתולים למי לדעת ואשמח
 .לא

 052-8113301 -תודה, רונית 
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 דףתרבות

 

 חוגים חוגים חוגים
 

 ."חוגים מקומיים עבור הקהילה" :ועדת תרבות מתחילה יוזמה חדשה
ל כוכרגע נקבעו ארבעה מפגשים בלבד מ ,עברים כולם על ידי מדריכים משלנוהחוגים מו

 חוג, כדי לבדוק היענות.
עבור כל שעת פעילות  ₪ 10ההשתתפות בחוג דורשת הרשמה מראש ותשלום של 

ניתן להירשם לחוגים על בסיס מקום פנוי בלבד )עד . (₪ 20 יעלה )כלומר חוג של שעתיים
 ההרשמה אצל מפעילי החוגים או אצל דנה רוטמן.. משתתפים בכל פעילות( 20

 
 החוגים הקרובים:

 ימי שלישי בין ב, 10.11 -התחיל ב ,. ארבעה מפגשיםמדע לנשמה - דניאל אטד
 למפגש ₪ 20 :עלות השתתפות .20:00-22:00 השעות

 ארבעה מפגשים,  ."נעים להכיר -הדמוקרטיה הישראלית" - תמיר פורטר
 ₪ 10 :עלות השתתפות .18:00-19:00 בין השעות ראשון ימי ,22.11-מתחילים ב

 .למפגש
 ב ארבעה מפגשים, מתחילים )ראה מסגרת( ריו אביירטו - דנה אשכנזי רווה-

 למפגש. ₪ 10 :עלות השתתפות .17:00-18:00 בין השעות רביעיימי ב 18.11
 ימי שני ב 23.11-ארבעה מפגשים, מתחילים ב )ראה מסגרת( קפוארה – לין זוהר

  למפגש. ₪ 10 :עלות השתתפות .18:00בשעה 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 ריו אביירטו
התקופה המוזרה הזאת הביאה איתה הרבה  

מתח ולפעמים   מתנות. היא גם הביאה איתה
גם חרדה. הדרך שלי לשחרר את התחושות  

 האלה היא לרקוד.
מחקרים כבר הוכיחו שריקוד משפר את המצב  
הקוגניטיבי, הפיזיולוגי, החברתי וגם את מצב  
הרוח. והדבר הנפלא ביותר הוא שכולם יכולים  
לרקוד. הריקוד נמצא בתוכנו. אין צורך בניסיון 

 ה לתנועה.קודם או כושר גופני. רק באהב
מוזמנים להצטרף אלי למפגשי תנועה בשיטת  

ריו אביירטו )נהר פתוח(. זוהי שיטה  

בגוף, בחיבור שלנו לעצמנו   המתמקדת
ומאפשרת לראש לשקוט וללב להיפתח והכל  

 דרך תנועה חופשית ומונחית.
 אני מזמינה אתכם לבוא להתנסות, דנה

  קפוארה אימון
 !לכולם

 לבתהמש לחימה אמנות
,  כושר, עצמית הגנה
  ותנועות שפה, מוזיקה

 .ומגוונות ייחודיות
 התרבות את להכיר בואו

 מדוברת הכי הברזילאית
 !!מקרוב האחרון בזמן
 !וגברים נשים, לכם מחכה

 .זוהר לין
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 אירועי תרבות קרובים

 
 :18:00שבת מהשעה  14.11

 מועצה מקומית מטה אשרמופע בשיתוף עם  - מטה אשר שמחים על גלגלים
 :המופע יתקיים בשלושה מוקדים

 18:00 ליד אריה אלברג  18:20 ליד השמינייה  18:40 ליד התאילנדים 
במהלך ההופעה יחולקו הפתעות לקטנים , ולאחר ההופעה תגיע גם עגלת מוזיקה מקומית

 ולגדולים.
 פ לדנה.ההגעה לאירוע בהרשמה בלבד!!! בלינק שנשלח במקומי או בווטסא 
  ההגעה לאירוע עם מסכות בלבד!! האירוע לא יתקיים והלהקה תפסיק לשיר אם

 !חובה מסכות –בקהל יעמדו אנשים ללא מסכות ולכן 
 בבקשה לא להזמין אורחים - האירוע רק לתושבי המקום. 

 
בשרים מעושנים ועגלת בירה של הפאב  - פוד טראק - 18:00-22:00מהשעה  18.11

בהתאם להנחיות נראה אם ניתן למקם פינות ישיבה או  שלנו בדשא של חדר האוכל.
 פרטים נוספים בהמשך על לוחות הפרסום ובמקומי שהאוכל יהיה בטייקאווי בלבד.

 
 )אם יתאפשר בצל ההנחיות( מופע של ג'קי לוי 26.11

 בהתאם להנחיות( )אם יתאפשר הרצאה של נעם דן 27.11
 חיות(להנ בהתאם יתאפשר אם) הצגה –שבתרבות ילדים  28.11

 
 בתמונות: טקס הזיכרון ליצחק רבין, בהשתתפותם של בני הנעורים.

 
 
 
 


